
PRoToKoŁNRXxIl2oL6
z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie

odbytej 25 sierpnia 2016 r.
w sali konferencyjnej

Urzędu Gminy w Nowym Kawęczynie

Nołvy Kawęcąyn, dnia 25.08.2016 r.



Ad. 7 Otuąrcie 
'§a 

- eJ SesJi Radg Gming.
przewodnicząca Rady Gminy w Nowym ]Kawęczynie Małgorzata

Meszka o godzinie 13.12 otworzyła XXI sesję nadzvł3tczajną Rady Gminy
w Nowym Kawęczynie.

Ad. 2 Stulerd^zenle prąu)omocności obrąd.
Po powitaniu radnych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na
podejmowanie prawomocnych decyzji - ltstg obecnoŚcl radngch orąz
gośct stąnouź załqcznźk nr 7 ź 2 do ninlejszego protokoht.

Ad. 3 Przg|ęcie porzqdku obrąd.
przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka przypomniała,

że porządek XXI-ej sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
przedstawia się następuj ąco :

1. Otwarcie XXI -ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie

stanowiska.
5. Interpelacje, zapytania radnych oraz wolne wnioski.
6. Zakończenieobrad.

Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad.
Proponowany porządek obrad stanowi załqcznik nr 3 do niniejszego
protokołu.

Ad. 4 Rozpattzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub
zajęcie stanowiska.

Pan WÓjt rna nadz.reje że to ostatnia sesja poza porządkiem. Pragnie
PrzYPomnieĆ zebrane i przedstawione materiały dotyczące spraw bieżących,
które były poruszane podczas ostatnich sesji. są to sprawy ztniaąarle z:
1. Ogłoszonyrn przetargiem na wykonanie stacji wodociągowej w Trzciannie.

Przetarg zala?, po otwarciu został unieważriony, Zwiaąane było to z n1ałą
iloŚcią oferentów oraz zrl'acznie wyżsąymi kwotarr/- za wykonanie zad,ał11a
niŻ zaPlanowano w budżecie. Obserwując to co się dńalo po ogłoszeniu
Przetargu, oferenci ńoĘIi oferty tylko dla sprawdzeniatego czy kwoty przez
nich podane nas usatysfakcjonują. Termin realizaĄi inwestycji był zbyt
krótki, 3 miesiące to za mało, dlatego też ceny były wysokie. Były tylko dwie
oferty wykonania inwestycji. Pierwsza z Leszrta - I 289 916, 07 zł, a druga
z Gdańska - 1 496 8O0, OO zł, W budżecie na rea7izację tej inwestycji
mieliśmy (mamy) zabezpieczone L O92 O1O, 58 zł, Wójt zaproponował alby
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wykonanie tej inwestycji przedłuĘć do czerwca 2017 roku i tym samym
otworzyĆ na nowo przetarg i dać szansę inn5rm firmą na:udzial w przetargu.
Radni nie wnieśli sprzeciwu.
Radny Nowakowski - czy terrnin rea7izacji możemy określić na 31maja
2OI7 roku co spowoduje, że w razie ewentualnych przesunięć inwestycji
będzte ona wykonana przed najbardziej intens5rvnr5zm okresem na pobór
wody ? - Wójt - tak zrobirny.

2. Wprowadzeniu nowej inwestycji drogowej. Wójt przypomniał, że w budżecie
zostało zabezpieczone 40 %o szacow,anej sumy na przebudowę drogi Stara
Rawa - Doleck wraz z powiatem skierniewickim, czyli 463 460, 0o zł, po
ptzetargu, okazalo się, Że kwota będne o połowę mniejsza, czyli 215 085, 82
zł, W młiazl<ll z tyrn pozostaje narn 248 374, 18 zł które Wójt proponuje
przęznaczyć w części na spłacenie kredytu w kwocie 15o o0o, oo zł, więc
pozostaje 98 374, 18 zł. Kwotę tę Wójt proponuje przeznaczyć na kolejną
inwestycję którą jest przebudowa drogi we Franciszkanach. ocąpwiście
dojdą do tego jeszcze koszty zrobienia dokumentacji i nadzoru. Całość tej
inwestYcji to około 105 999, OO zł, dlatego też ewentua7nąróżnicę w kwocie
polorylibyśtly z dochodów gminy. Dodatkowo z tej zaoszczędzonej kwoty
musimy dopłacić 615 zł do zreaJizowanej inwestycji w Nowym Dworze -
przebudowa drogi.

3. Inwestycją mńazaną z zal<lpem motopompy dla oSP Stara Rawa o której
rozmawialiŚmy na początku roku budzetowego. Straż otrzyrnała dotację z
WFOŚiGW jednakże z Wojewódz,I<tego Oddziału Zwiu,Ią Ochotniczej Strazy
PoŻarnej w Łodzi środki na finansowe zostały wstrzymane a z Funduszu
Składkowego Ubezpieczenia Społecznego Rolników w Warszawie
rozpattzertie wniosków nastąpi dopiero na przełomie wrzesień/ pażdziernik
2016. Niestety WFoŚiGW zastrzeg}o sobie, żę otrzyrnalny dotację pod
warunkiem jeżeli do 31.08.2016 r. dostarcTyrny im oświadczenie o
zaPewnieniu pełnego zbilansowania kosźów zadania i wskazania źródeł ich
finansowania. w zvńry,I<łl z czym zarząd osp w starej Rawie prosi o
udzielenie wsparcia w kwocie dodatkowych 1O OOO zŁ czyliłącznie o 2o 0Oo
zł. Przy czyrn po otrzymaniu środków z WOZOSP w Łodzi te dodatkowe
środki zostaną nam oddane. Radni przychylili się do prośby.

Na koniec Wójt wspomniał o poszerzonej linii w Prandotowie i w
Trzciannie Nowej o przedłużonym wodociągu.

przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekty uchwały w
następuj ących sprawach :

1. zmian w budżecie gminy na 2016 rok.
przewodnicząca Rady Gminy zarządńła głosowanie w sprawie przyjęcia

projektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu -
15 głosami ,,za" przy O głosach ,,przeciw" oraz O głosach ,,wstrąrmujących''
podjęła Uchwałę Nr )§il/98l2ol.6 - która stanowi załqcznik nr 4 do
niniej sze go protokołu.
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2. zmian w Wieloletniei Promozie Finansowej Gminv Novłv Kawęcąvn na
9 wraz z proqrtoząkwotv dłusu na lata 2016 -

przewodnicząca Rady Gminy zarządńła głosowanie w sprawie przyjęcia
projektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu -
15 głosami ,,za" przy O głosach ,,przecitlf oraz O głosach ,,wstrzymujących''
podjęła Uchwałę Nr )§il/99l20l6 - która stanowi załqcznik nr 5 do
niniejszego protokołu.

3. zmian w budzecie qminy na 2016 rok.
Przewodnicząca Rady Gminy zarządzlła głosowanie w sprawie prąrjęcia

projektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu -
15 głosami ,,za" przy O głosach ,,przeciw" oraz O głosach ,,wstrąrmujących''
podjęła Uchwalę Nr X)il/l0ol207.6 - która stanowi załqcznlk nr 6 d,o
niniejszego protokołu.

4. udrieleria pomocv firarso*ei dla Po*iatu Skierrie*ickiego.
przewodnicząca Rady Gminy zatządńła głosowanie w sprawie przyjęcia

projeldu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu -
15 głosami ,za" przy O głosach ,,przeciw" oraz O głosach ,,wstrzymujących''
podjęła Uchwałę Nr )§il/lOLl2OL6 - która stanowi załq.cznźk nr 7 do
niniej szego protokołu.

Ad. 5 Interpelacje, zapgźanźa radngch orąz wolne wnźoskź.

Brak wystąpien.

Ad,. 6 Ząkończenie obrąd,.
przewodnicząca Rady wobec zrealizowania porządku obrad, o

godz. 13.52 zan:'knęła XXI sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:

Katałzyna Sawicka
Noruł^^
Młoilszy Referent

Przewodniczyła:

Przewodoi."ą$" Wdy Gminy
w nowvl 

ffiąfueczvnie
Małgol3r"ia 'Meszka
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